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V den inaugurace o něčem jiném
volimdomov.cz/v-den-inaugurace-o-necem-jinem

Sledoval jsem pozorně, na rozdíl od mnohých mých

známých, celý den průběh inaugurace, včetně komentářů

různých politologů a odborníků následné debaty politiků.

 

Samozřejmě, co se České televize týká, pokračovala v tónu, který

nasadila už ve druhém kole prezidentské volby. Naprostá devótnost,

jednostrannost komentářů. Až večerní rozhovor vedený

moderátorem Kubalem měl jakous takous profesionální úroveň,

která by příslušela veřejnoprávnímu médiu, jež si platíme ze svých

kapes, a měli bychom mít tedy nárok na vyváženost. Pokládal, sice

velmi zdvořile, ale přece jenom věcné otázky.

Na CNN Prima News, byla celá akce prokládána vcelku přijatelnými

komentáři. I když faktem je, že na rozdíl od slov bývalého předsedy

KDU-ČSL Cyrila Svobody, byli do Španělského sálu na tzv. číši vína

pozváni pouze podporovatelé generála, což ostatně prezident sám

řekl a co mi bylo předem řečeno, když jsem se jako bývalý
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prezidentský kandidát (byť podporovatel protikandidáta) ptal, zda-li

na inauguraci budou pozváni i minulí prezidentští kandidáti. Zahlédl

jsem v televizi Michala Horáčka, který kandidoval v roce 2018 jako

já, ovšem byl letos podporovatelem Petra Pavla. Ostatně velmi krátce

hodnotím inauguraci v tomto příspěvku:

Watch Video At: https://youtu.be/D9lmcVKWaq4

Chci dnes psát hlavně o jedné věci. Omezení valorizace důchodů

pětikoalicí je mnohými odborníky považováno za retroaktivní a

zásadně nemělo být projednáváno ve zkráceném nouzovém režimu.

Mnohými médii respektovaný ústavně právní výbor Senátu to

nedoporučil plénu ke schválení a zároveň jiný výbor se nestavěl k

výsledku hlasování v Poslanecké sněmovně, kde koalice převálcovala

se svými 109 hlasy opozici, pozitivně.

Senát, který je většinově obsazen senátory za nynější strany

pětikoalice, přes naprosto logické zdůvodnění senátora Michala

Canova, který je zvolen za Starosty Libereckého kraje, nakonec díky

masivnímu lobování předsedů koaličních stran, nebo-li jak v debatě

na CNN Prima News řekl místopředseda opozičního hnutí ANO,

https://youtu.be/D9lmcVKWaq4
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Karel Havlíček, předsedové koaličních stran „zaklekli“ na své

senátory, toto snížení zákonné valorizace schválil s vysvětlením, že to

nechá na Ústavním soudu, zda-li je to protiústavní, či nikoliv.

Jak ovšem senátor Canov řekl, Senát má být pojistkou ústavnosti, tak

pokud to budeme přesouvat na ÚS, tak proč vlastně Senát máme.

Totéž vlastně v tom rozhovoru s moderátorem Kubalem naznačil i

prezident Petr Pavel. A někteří komentátoři těchto výroků řekli, tak

zrušme parlament včetně Senátu, ať všechno řeší Ústavní soud a já

dodávám a ušetříme na drahém Senátu a dokonce i na Poslanecké

sněmovně.

A teď trochu do vlastních řad. V Senátu hlasovalo proti snížení

valorizací 12 odvážných senátorů a senátorek. A teď si představte,

vlastenci, co kdyby místo zbytečných řečí, že Senát je zbytečný (jak

vidíte není, kdyby těch protestujících senátorů bylo 41, tak by se

novela vrátila do Poslanecké sněmovny a nestačilo by se všechno

projednat do 22. března a valorizace by zůstala na zákonné výši), co

kdyby místo těch řečí „zrušme Senát“, jste chodili do Senátu volit a

změnili jeho složení.

Uvědomte si, kdo chodí nyní volit. Kdo představuje těch 10% občanů,

co chodí k volbám do Senátu a co si volí k obrazu svému. A sypte si

na hlavu popel. Žádné silácké řeči ani demonstrace byť sebevětší

nemají vliv. Podívejte se na Francii. I ty obrovské demonstrace

nezamezily zvýšení věku odchodu do penze. Jediný účinný lék na

změnu jsou volby. A to i volby do Senátu.

Mgr. Petr Hannig, předseda Rozumných a bývalý prezidentský

kandidát

Zdroj.
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